

詩歌選集第 723 首

723 【我們從信主直到如今】

[Listen to Midi](#)

(一) 我們從信主一直到如今，同心興旺福音；我們為促進基督的福音，廣傳祂的喜信。并為著辯明且證實福音，我們一同得恩 - 祂動了善工，就必要成全，直到見祂榮面。

(二) 願我們每日所遭遇事故，都為福音緣故；甚至為福音我們被捆綁，好叫罪人釋放。靈裏越放膽而無所懼怕，去傳揚神的話，但要在愛裏，靠能力而作，天天憑主而活。

(三) 主，我們切慕在呼吸之間，凡事都能放膽；無論生或死，總是要讓祂在我身上顯大。因為我活著就是主基督，無一事愧對主；在我生活中，祂掌管一切，是我生命、秘訣。

(四) 願行事為人，與福音相稱，不致羞辱祂名；為所信福音，都同靈站立，并且齊心努力。我們將福音傳得更完全，好叫主能心滿；到處去傳講：基督是生命，教會是祂顯明。

(1) Ours is a fellowship in the gospel since we received the Lord; we're for the furtherance of the gospel, spreading to all His Word. For its defense and strong confirmation we all partake of grace-He who began this work will perfect it till we shall see His face.

(2) May all the things that come to us daily unto the gospel turn, that all may see we're bound for the gospel and of the Lord may learn. May we be bold and fearless in spirit, speaking the word of God, do it in love and do it in power, while living in the Lord.

(3) Lord, we 're expecting that we'll be given boldness with every breath. Christ must be magnified in our body whether by life or death. We hope in nothing to be ashamed, for us to live is Christ-He is the Person in all our living, our everything, our life.

(4) May all our lives be worthy the gospel whatever may betide, all standing fast in oneness of spirit, all striving side by side. Let us proclaim the gospel in fullness to satisfy the Lord: Christ is the life, the church His expression, sound everywhere abroad.